



ຮັບ

ບັບຕິສະມາ
ດ້ວຍນ້ຳຕາມ
ພຣະຄຳມື

ສອນ



Water Baptism
By Bunthean Nhothsiri

ດ້ວຍວ່າທຸກຄົນໄດ້ເຮັດຜິດບາບ ແລະຂາດຈາກພຣະ
ຣັສມີຂອງພຣະເຈົ້າ (ໂຣມ 2:23) ຜົນຂອງຄວາມບາບ
ຄືຄວາມຕາຍ ຕາຍທັງຮ່າງກາຍແລະວິນຍານ ພຣະ
ຄັມໄດ້ສອນຢ່າງຊັດເຈນວ່າ ຜູ້ທີ່ມີຄວາມບາບໃນຊີ
ວິດ ບໍ່ສາມາດເຂົ້າໄປໃນແຜ່ນດິນ ຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້.
(ເຮັບເຣີ 12:14).

ພຣະຄໍາຂອງພຣະເຈົ້າບອກເຮົາດີໆວ່າ ແລ້ວຕາມ
ພຣະບັນຍັດນັ້ນ ເກືອບທຸກສິ່ງຕ້ອງຊໍາຮະດ້ວຍເລືອດ
ແລະຖ້າບໍ່ມີເລືອດໄຫລອອກ ແລ້ວການໃຫ້ອະພິຍກໍບໍ່ມີ.
(ເຮັບເຣີ 9:19-26) ພຣະເຈົ້າຊົງເບິ່ງລົງມາເທິງແຜ່ນ
ດິນໂລກແລະພຣະອົງເຫັນວ່າບໍ່ມີຜູ້ໃດດີຈັກຄົນ ເຫດ
ສັນນັ້ນ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສະເດັດລົງມາ ຈາກເມືອງ
ສວັນໃນສະພາບມະນຸດເອີ້ນວ່າ ພຣະເຢຊູ ເພື່ອຈະ
ຕາຍແທນຄວາມຜິດບາບຂອງຊາວໂລກທັງໝົດ. ຂໍ້
ພຣະຄັມພິໄດ້ສໍາແດງໃຫ້ເຮົາເຫັນວ່າ ພຣະເຢຊູຄື ເອ
ມານູເອັນ ທີ່ ພຣະເຈົ້າຊົງສະຖິດຢູ່ກັບເຮົາທັງຫຼາຍ.
(ມັດທາຍ 1:21-23; ເອເຊຢາ 9:6; 1 ຕິໂມທຽວ 3:16).

ພຣະເຢຊູ ທາງຝ່າຍເນື້ອໜັງ ພຣະອົງກໍຖືກທົດ
ລອງ ເໝືອນກັນກັບເຮົາທຸກຄົນ, ແຕ່ວ່າພຣະອົງບໍ່
ໄດ້ເຮັດບາບຈັກເຖື້ອ. (ເຮັບເຣີ 4:15) ພຣະອົງສະເດັດ
ລົງມາ ເພື່ອເຮົາທຸກຄົນຈະມີຊີວິດອັນຕະລອດໄປ.
ພຣະອົງປະກາດແລະສັ່ງໃຫ້ມະນຸດທັງປວງ ປະໃຈເກົ່າ
ເອົາໃຈໃໝ່. ພຣະຄໍາຂອງພຣະອົງປະກາດວ່າ ຖ້າມະ
ນຸດບໍ່ບັງເກີດໃໝ່ຈາກນໍ້າ (ຮັບບັບຕິສະມາດ້ວຍນໍ້າ)
ແລະພຣະວິນຍານ (ເດັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ)
ຈະເຂົ້າໄປໃນພຣະຣາຊແຜ່ນດິນ ຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້.

(ໂຢຮັນ 3:5).

ພຣະເຢຊູຊົງວາຍພຣະຊົນ ຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ ເພື່ອໃຫ້ບາບມະນຸດທັງປວງ. ແມ້ນວ່າພຣະອົງຖືກ ການທົດລອງ ເໝືອນກັບເຮົາທຸກຄົນຖືກທົດລອງ ພຣະອົງກໍຍັງບໍ່ມີຄວາມຜິດບາບ ແລະເປັນເຄື່ອງບູຊາ ອັນມີຄ່າສຳຫຼັບຊາວໂລກ. ເພາະວ່າເລືອດຂອງພຣະເຢ ຊູ ໄດ້ໄຫຼອອກມາ ກໍເປັນການອະພິຍາຍບາບສຳຫຼັບມະ ນຸດທັງປວງຜູ້ຕິດຕາມຄວາມລອດພົ້ນ.

ຫຼັງຈາກຄວາມຕາຍຂອງພຣະອົງ ເທິງໄມ້ກາງແຂນ ເຂົາເອົາພຣະອົງໄປຝັງໄວ້ໃນຖ້ຳ ໃນມື້ທີ່ສາມ ພຣະອົງ ໄດ້ຊົງພົ້ນຂຶ້ນມາ ເໝືອນກັບໄດ້ທຳນວາຍມາແລ້ວ. (ລູກາ 24:49) ຫຼັງຈາກການພົ້ນຂຶ້ນມາຈາກຄວາມ ຕາຍພຣະອົງໄດ້ຊົງຍັງສະຕິດຢູ່ກັບອັຄສາວິກຂອງ ພຣະອົງ 40 ມື້ ແນະນຳໃຫ້ເຂົາທັງຫຼາຍໃນສິ່ງກຳລັງ ກັບແຜ່ນດິນຂອງພຣະເຈົ້າ. ກ່ອນພຣະອົງຈະສະເດັດ ກັບເມືອງສວັນຄົນ ພຣະອົງຊົງເຮັດໃຫ້ອັຄສາວິກຂອງ ພຣະອົງແນ່ໃຈວ່າ ພຣະອົງຈະຊົງສິ່ງພຣະສັນຍາຂອງ ພຣະບິດາ, ຄືບັບຕິສະມາດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ (ລູກາ 24:49)

ໃນວັນເທສການເພັນເຕຄໍສະເຕ ພຣະວິນຍານບໍຣິ ສຸດໄດ້ປະທານໃຫ້ອັຄສາວິກກຸ່ມໜຶ່ງປະມານ 120 ຄົນ ຜູ້ໄດ້ລໍຖ້າຢູ່ຫ້ອງຊັ້ນເທິງ ໃນເມື່ອເຂົາກຳລັງລໍຖ້າຢູ່ ກໍມີລັ້ນເປັນຮູບເໝືອນແປວໄຟປາກົດຢູ່ເທິງເຂົາ ແຕ່ ລະຄົນ. ເຂົາເຫຼົ່ານັ້ນກໍເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິ ສຸດແລະຕັ້ງຕົ້ນປາກພາສາຕ່າງໆ ຕາມທີ່ພຣະວິນ ຍານຊົງໂພດໃຫ້ເຂົາເວົ້າ.

ສຽງຢູ່ເທິງຫ້ອງຊັ້ນເທິງນັ້ນ ໄດ້ນຳພາຄົນຫຼາຍຄົນມາແລະເຮັດໃຫ້ເຂົາປລາດແລະງົດອັສຈັນໃຈ. ເຂົາໄດ້ຖາມກັນວ່າ "ນີ້ໝາຍຄວາມວ່າຢ່າງໃດ?" ເປໂຕຜູ້ເປັນອັຄສາວິກ, ໄດ້ປະກາດເຖິງເຮືອງຄຳທຳນວາຍກຽ່ວກັບຂອງປະທານມາຈາກພຣະເຈົ້າ ທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງສັນຍາໄວ້ ແລ້ວເພິ່ນໄດ້ເທສນາຕໍ່ໄປວ່າ, ຈິ່ງຖ້ືມໃຈເກົ້າເອົາໃຈໃໝ່ ແລະຮັບບັບຕິສະມາໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດທຸກຄົນ ເພື່ອການຊົງຍົກບາບໂທດຂອງພວກທ່ານ ແລ້ວພວກທ່ານຈະໄດ້ຮັບພຣະຣາຊທານ ຄືພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ." ແລ້ວເພິ່ນໄດ້ປະກາດຕໍ່ໄປອີກວ່າ, "ດ້ວຍວ່າພຣະສັນຍານັ້ນກໍມີໄວ້ແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍ, ກັບລູກຫຼານຂອງພວກທ່ານ, ແລະແກ່ຄົນທັງປວງທີ່ຢູ່ທ່າງໄກ ຄືແກ່ທຸກຄົນທີ່ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາຊົງເອີ້ນມາເຝົ້າພຣະອົງນັ້ນ". ກິຈການ 2:38, 39)

ຄຳປະກາດຂອງເປໂຕໄດ້ເທສນາ ໃນວັນເທສການ ເພິ່ນເຕຄໍສະເຕໄດ້ນຳຄົນເຂົ້າເຊື້ອປະມານ 3000 ຄົນ. ຄຳປະກາດນັ້ນມີຜົນເກີດຂຶ້ນຢູ່. ການຖ້ືມໃຈເກົ້າເອົາໃຈໃໝ່, ການຮັບບັບຕິສະມາໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດ ແລະການເຕັມໄປດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດ ຍັງມີຮິດອຳນາດທີ່ຊ່ວຍໃຫ້ລອດພົ້ນໄດ້ຢູ່.

ໃນການຖ້ືມໃຈເກົ້າເອົາໃຈໃໝ່ ຄືຜູ້ທີ່ຫັນຈາກຄວາມຜິດບາບຂອງເຂົາ ດ້ວຍຄວາມເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູຊົງເສັຽຄ່າແທນເຂົາຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ ເພື່ອຄວາມຜິດບາບຂອງທຸກຄົນ. ຜູ້ທີ່ຈະປະໃຈເກົ້າເອົາໃຈໃໝ່ນັ້ນ, ທ່ານຈະຕ້ອງຄົງ"ຊີວິດເກົ້າ" ຂອງຕົນເອງ ກັບພຣະ

ເຢຊູ (ໂຣມ 6:6) ໃນເມື່ອທ່ານຮັບບັບຕິສະມາໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດແລ້ວ, ທ່ານກໍໄດ້ຝັງກັບພຣະຄຣິດ. (ໂຣມ 6:3)

ຕໍ່ໄປ, ໃນເມື່ອພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າຊົງເຂົ້າມາຢູ່ໃນທ່ານແລ້ວ ທ່ານຈະຕັ້ງຕົນປາກເປັນພາສາຕ່າງໆ ຕາມທີ່ພຣະວິນຍານຊົງໂພດໃຫ້ເວົ້າ. ຄວາມລອດພົ້ນໃນພຣະຄຳພິສັນຍາໃໝ່ ທຸກຄົນຈະຕ້ອງເຮັດຕາມຂໍ້ພຣະຄຳພິທັງຫຼາຍນີ້ (ກິຈການ 2:4; ກິຈການ 8:14-20; ກິຈການ 10:44-48; ກິຈການ 19:1-6).

ໃນພຣະຄຳພິບອກພວກເຮົາທັງຫຼາຍວ່າ ອັນນຶ່ງ, ຖ້າແມ້ນພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າ ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນເຈົ້າທັງຫຼາຍຢ່າງແທ້ຈິງແລ້ວພວກເຈົ້າກໍບໍ່ຢູ່ຝ່າຍ ມະນຸດແຕ່ຢູ່ຝ່າຍພຣະວິນຍານ ແຕ່ຖ້າຜູ້ໃດບໍ່ມີພຣະວິນຍານຂອງພຣະຄຣິດຜູ້ນັ້ນກໍບໍ່ເປັນຂອງພຣະອົງ. ຖ້າພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຊົງບັນດານໃຫ້ພຣະເຢຊູຊົງຄືນພຣະຊົນນັ້ນ ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນພວກເຈົ້າ...ກໍຈະຊົງບັນໃຫ້ກາຍທີ່ຕ້ອງຕາຍຂອງພວກເຈົ້າ ຄືນມີຊີວິດໃໝ່ດ້ວຍຮິດແຫ່ງພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງທີ່ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນພວກເຈົ້າ. (ໂຣມ 8:9-11) ແລະພຣະຄຳພິບອກເຮົາອີກວ່າ, ...ພວກຄົນທີ່ເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດທີ່ຕາຍແລ້ວກໍຈະຄືນຂຶ້ນມາກ່ອນ. ຫຼັງຈາກນັ້ນເຮົາທັງຫຼາຍຜູ້ມີຊີວິດຍັງເປັນຢູ່ ກໍຈະຖືກຮັບຂຶ້ນໄປໃນເມກພ້ອມກັນກັບຄົນພວກນັ້ນ ແລະຈະພົບອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນຝ້າອາກາດ ຢ່າງນັ້ນແຫຼະ, ພວກເຮົາກໍຈະຢູ່ ນຳພຣະອົງເຈົ້າເປັນນິດ. (1 ເທຊະໂລນິກ 3:16, 17) ພຣະສັນຍານັ້ນເປັນຂອງທ່ານທັງຫຼາຍ.